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Referat af generalforsamlingen den 27. marts 2013 
Der var 16 deltagere 

 

Dagsorden: Behandling: Ansvarlig for 

opfølgning: 

 Torben Bjerregaard bød velkommen.  

Beklagede datoforvirringen omkring 

generalforsamlingen, men man havde overset 

kravet om 3 ugers varsel i lokalt dagblad, og måtte 

derfor udskyde generalforsamlingen en uge i 

forhold til det først udmeldte. 

 

Pkt. 1. Valg af dirigent Martin Bentsen foreslået og valgt  

Pkt. 2. Beretning over det 

forløbne år v/ formanden 

2012 havde også været et år med et højt 

aktivitetsniveau i foreningen, og formanden 

noterede, at der også havde været aktiviteter på 

tværs i foreningen. 

Pladsmanglen var stadig et aktuelt emne, og 

formanden håbede, at det vil lykkes at få ombygget 

scenen i hallen og dermed skabe bedre muligheder 

for gymnastikken, der er meget presset i den lille 

gymnastiksal. Desuden er darts lokaleproblem kun 

midlertidigt løst. 

Nævnte den succesfulde videoaften for børn, hvor 

også ikke-medlemmer var indbudt. Der er besluttet 

at gentage sådanne arrangementer. 

20 fra foreningen var involveret i afviklingen af 

Giro d’Italia, og formanden sagde at foreningen var 

klar til at løfte lignende opgaver. 

”8752” har fået bugt med de økonomiske 

problemer, idet der fra Bladpuljen er bevilget 

tilskud – i 2013 på godt 30.000 kr. 

Nævnt ”Årets Leder”-pris til Sonja og Erik 

Pedersen, og takkede dem for mange års indsats. 

Lykønskede Martin Bentsen medsølvnålen, som 

også ved Personalefesten var blevet overrakt af 

DBU. 

Beretningen blev godkendt 

 

Pkt. 3 Regnskab Kirsten Nørgaard gennemgik de enkelte afdelingers 

resultater samt det samlede resultat på 12.000 kr. 

efter hensættelser på 21.000 kr. Kassereren 

betegnede resultatet som tilfredsstillende. 

 



Pkt. 4. Behandling af 

indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag. 

Der var forslag om, at man droppede varslingen af 

generalforsamlingen i lokalt blad, for man kunne nu 

via Conventus-systemet sende en indkaldelse 

direkte til samtlige medlemmer. 

Forslaget skal i så fald fremsendes til næste års 

generalforsamling. 

 

Pkt. 5. Valg Valg af kasserer – på valg var Kirsten Nørgaard – 

genvalgt 

Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg var Poul 

Sørensen og Emma Nørgaard – begge blev 

genvalgt. 

 

Pkt. 6. Valg af 2 

suppleanter 

Valgt blev Kristian Laursen  og Henrik Lyse  

Pkt. 7. Valg af revisor Claus Elley og Martin Bentsen blev genvalgt  

Pkt. 8. Valg af 

revisorsuppleant 

Valgt blev Bjarne Pedersen og Lars Sørensen  

Pkt. 9. Eventuelt Conventus-systemet drøftet. Kirsten oplyste, at der 

endnu kunne gå 2-3 uger, inden systemet var oppe 

at køre. Det giver problemer i fodbold, gymnastik, 

atletik og tennis, der dermed ikke ved, om de vil 

kunne bruge tilmeldingssystemet fra start. 

Ultimo uge 14 skal udvalgene have information om 

opstartstidspunktet.  

Træneres og udvalgsmedlemmers (alle dem, der 

ikke har været på kursus) opdatering på systemet 

drøftet. Søren Jensen stile sig til rådighed og ville 

gerne møde op og rådgive/undervis afdelingerne i 

brugen og de muligheder, den enkelte har i 

systemet. Det samme tilbud er gældende, hvis der 

kommer nye udvalgsmedlemmer til som har brug 

for et brush-up. 

Der blev spurgt, om hegnet mellem petanque-

banerne og Kristians hus kunne fjernes – det har 

ingen funktion længere og er tynget af ælde. Martin 

kontakter kommunen.  

Dartafdelingens fremtid drøftet ud fra det 

forholdsvis lave antal medlemmer. 

Søren Madsen nævnte problemer med meget 

harpiks på halgulvet om mandagen efter håndbold-

weekends – kan være farligt, når der spilels 

badminton. Torben tager spørgsmål op med 

halbestyreren. 

Dirigenten afsluttede dermed generalforsamlingen. 
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